

# Announcement



Tuesday, 05 Sept 2017

## VAT Law

## قانون ضريبة القيمة المضافة

Dear Valued Customer

العملاء الكرام،،،

The President, His Highness Sheikh Khalifa bin Zayed Al Nahyan, has issued the Federal Decree-Law No. 8 of 2017 for Value-Added Tax.

أصدر صاحب السمو الشيخ خليفة بن زايد آل نهيان رئيس الدولة «حفظه الله» مرسوماً بقانون اتحادي في شأن ضريبة «القيمة المضافة» التي ستفرض بنسبة 5% على استيراد وتوريد السلع والخدمات في كل مرحلة من مراحل الإنتاج والتوزيع وعلى التوريد الاعتباري. يأتي إصدار المرسوم بقانون رقم 8 لسنة 2017 تمهيداً لتطبيق ضريبة «القيمة المضافة» في الدولة بداية شهر يناير/كانون الثاني عام 2018

A preliminary step to implementing VAT in the UAE as of January 2018, the 5 per cent tax is set to be imposed on the import and supply of goods and services at each stage of production and distribution, including what is deemed to be a supply

Jafza Will provide you with more information about the free zone statute once information is released by the government.

سنوافيكم بمزيد من التفاصيل حول وضع المناطق الحرة في قانون الضريبة المضافة فور توفرها.

For more information please visit Federal Tax Authority website: [www.tax.gov.ae](http://www.tax.gov.ae)

لمزيد من التفاصيل يرجى زيارة موقع الهيئة الاتحادية للضرائب:

[www.tax.gov.ae](http://www.tax.gov.ae)

Jebel Ali Free Zone

المنطقة الحرة لجبل علي